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Mats Aronsson, Miljö och samhälle, pratade om tillgängligheten i Hedemora. Vid ny eller ombyggnad
finns alltid tillgängligheten med i planen. t.ex.  handikappvänliga entréer.
Fortlöpande arbete med gång och cykelvägar, nästa år ICA-Vårdcentralen-Norden.
El-sparkcyklar problem bl.a. vid Hönsan (Polisiär sak, ej kommunen)
Snöröjning och annan skötsel av trottoarer ligger på fastighetsägarna.
Projektet Hamre framskjutet till 2026.

Omsorgsförvaltningen informerade; Antal brukare ökat med 40 personer sista året, demografin med
fler äldre börjar visa sig alltmer. 
Bättre och längre introduktion (gå bredvid”) vid nyanställningar planeras. Att förmedla sig på svenska
samt kunna förstå och läsa språket ska ingå. Även basala kunskaper i t.ex. hygien och tvätthantering.
Demensteam startat i Långshyttan. I teamet i centrum ingår dagverksamhet.
Focus hemtjänst fortgår. Man har kommit olika långt i olika grupper.

Förutom mötet ovan har vi under oktober deltagit i digitala utbildningar om Hemtjänstindex samt 
boendepolitik. 23 november släpps siffror för hemtjänstindex för första gången.

Alla pensionärsföreningar inom KPR Hedemora har skickat en gemensam skrivelse till kommunen 
med önskemål att organisatoriskt höra direkt under kommunstyrelsen och inte som idag under 
omsorgsnämnden. Detta för att ha större möjlighet att komma in även i frågor som exempelvis 
bostäder och trafik.


